
    Klub českých turistů Lanškroun 
        Dobrovského 41, PO BOX 36, 56301 Lanškroun 

               
Členská konference delegátů odboru KČT Lanškroun dne 20. 12. 2012 
 
Program :  1)  Zahájení  
 2)  Schválení programu  
 3)  Volba pracovních komisí:  
   -mandátová 
   -návrhová    
   -zapisovatele 

4) Zpráva o činnosti odboru KČT Lanškroun za rok 2012 
5) Zpráva o hospodaření za rok 2012  
6) Zpráva revizní komise  
7) Zpráva mandátové komise  
8) Rozpočet na rok 2013  
9) Hlavní akce roku 2013 
10) Předání  čestných uznání a keramických plaket 

  11) Diskuse – zprávy  jednotlivých odborností  
   12) Zpráva návrhové komise 
   13) Schválení usnesení a závěr   
 

Průběh členské konference : 
ad 1) Přivítaní delegátů a hostů (starostka města Lanškroun S.Švarcová a sekretář oblasti 
Vl.Škvára) 
ad 2)  Schválení programu jednání – všemi hlasy 
ad 3)  Mandátová komise: Šestáková,Skalická 
            Návrhová komise: Toninger, Sedláková 
 Zapisovatel: Kolomý    
  schváleno všemi hlasy   
ad 4) Z.Šesták  přednesl zprávu o činnosti  KČT za uplynulé období a zprávu o plnění usnesení 

z minulé konference.  
ad 5) Se zprávou o hospodaření seznámil  přítomné  Kostelecký 
ad 6)    Předseda revizní komise S.Šlezingrová přednesla zprávu revizní komise. 
ad 7) Zpráva mandátové komise: 

Na valnou hromadu bylo pozváno 72 delegátů – účast 58 tj.  80,5 % z čehož plyne, že 
výroční konference je usnášení se schopná.  

ad 8) J.Kostelecký  seznámil přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2013. Rozpočet byl schválen 
všemi hlasy 
ad 9) Z.Šesták seznámil přítomné s plánovanými akcemi na rok 2013. 
Ad10) Různé 
 Předseda a starostka města rozdali  čestné uznání  aktivním členům odboru KČT Lanškroun 
a keramické plakety  jubilantům. 
ad 11)  Diskuse 

-starostka města pochválila KČT za všechny  organizované akce, zejména za kopu a popřála 
hodně uspěchů v další činnosti 

-J.Vosátková  přednesla zprávu o celoroční činnosti „Old kolařů“.  
-J.Kostelecký informoval o přihlašení do senzačních seniorů www.sensen.cz   



- B.Šilar vznesl dotaz na prodej turistických map 
 
-J.Toninger podal informace o kopě  v roce 2013 a poděkoval všem za  spolupráci v roce 

2012. Připomenul  novou cyklostezku do Rudoltic a její případné začlenění do tras. 
-Z.Beran informoval o lyžařském přejezdu Jeseníků, Beskyd, Orlických hor a poděkoval  

všem  spolupořadatelům. Informoval  o celostátním setkání v Králikách v r. 2014 
-V.Palcer  informoval  o opravě značení turistických tras.  
-E.Párent  informoval  o společné  kontrole turistických značek na cyklostezkách na  

lanškrounsku, kterou provedli  se Z.Šestákem. 
-J.Frank informoval o opravách na  loděnici a o chystaných  opravách v r. 2013 
-M.Procházka seznámil s cyklozájezdem v r.2012 a připravovaným v r. 2013 
-Vl.Škvára poděkoval všem za práci celého odboru , která  je  příkladná pro celou oblast. 

Popřál mnoho uspěchů do další práce. 
 

ad 12) Předseda návrhové komise přednesl usnesení. 
Usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 

Závěrem předseda KČT Lanškroun poděkoval všem přítomným a popřál mnoho úspěchů v novém 
roce 2013. 
 
 
 
 
 
Lanškroun 20. prosince 2012 
 
Zapsal:    Kolomý     
 
 


